
PROTOKÓŁ Nr 32/17

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 16 lutego 2017 r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  – Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XXI  sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017,
2) w sprawie zwolnienia zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej w

Mielniku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy
Mielnik,

3) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2017-2030,

4) w  sprawie  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do
nowego ustroju szkolnego,

5) o  uchyleniu  uchwały  w sprawie  finansowania  realizacji  projektu  pn.”  Trylogia
Park Historyczny w Mielniku”.

2. Informacja  o  realizacji  zadań  wynikających  z  ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i
porządku w gminach.

3. Informacja  Wójta  Gminy  z  wykorzystania  funduszy  sołeckich  oraz  realizacji
inwestycji za 2016 rok.

4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.
5. Sprawozdanie  Urzędu  Gminy  z  podjętych  działań  w  celu  pozyskania  środków

pozabudżetowych.
6. Sprawy rożne.

Do punktu1 (1).

Pan  Wójt przedstawił  zmiany  do  budżetu  gminy  na  2017  rok.  Prowadzono  rozmowy z
zarządem powiatu w sprawie usuwania śliskości na drogach, chcieliśmy to robić na zlecenie
powiatu.  Powiat  odmówił  nam  wyjaśniając,  że  sprawę  rozważy  latem,  bo  dotyczy  to
wszystkich gmin. Pan Wójt jest zainteresowany zawarciem takiego porozumienia, posypując
własne drogi moglibyśmy również posypywać drogi powiatowe. Pani Irena Wysocka radna
powiatu będzie także czyniła starania w tej sprawie.
Złożyliśmy  wniosek  na  projekt  transgraniczny,  pod  koniec  maja  będzie  wiadomo  czy
przejdziemy do 2 etapu naborów.
Pan  Wójt  poinformował,  że  prowadził  rozmowy  z  biskupem  drohiczyńskim  w  sprawie
urządzenia Góry Zamkowej.
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SPZOZ Siemiatycze zwrócił się do nas o środki na remont dziecięcego oddziału szpitalnego,
w związku z czym pan Wójt proponuje przeznaczenie na ten cel z budżetu gminy 100 tys.zł.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że dużo pomagamy SPZOZ, najwięcej ze wszystkich,
a w zamian nie otrzymujemy nic.

Pan Henryk Symonowicz zapytał o budowę drogi do Wilanowa.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  droga  zostanie  zrobiona  w  porozumieniu  z  powiatem,  my
wyłożymy  2/3  środków,  powiat  1/3.  Zostanie  również  wykonanych  kilka  stanowisk
parkingowych przy cmentarzu w Wilanowie.
Trwają  zaawansowane  prace  projektowe  dotyczące  ulicy  Królewskiej,  jest  tam zakrytych
kilka studzienek burzowych, w kanale burzowym jest dużo zanieczyszczeń.
Pan  Wójt  spotka  się  z  dyrektorem  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie  przebudowy
drzewostanu na ulicy Królewskiej i Brzeskiej. Planowane jest usunięcie drzew rosnących w
chodniku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(2).

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  zakładu  budżetowego  –
Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w  Mielniku  z  obowiązku  wpłaty  nadwyżki  środków
obrotowych do budżetu Gminy Mielnik.
Zakład Gospodarki Komunalnej wygospodarował nadwyżkę w kwocie 17 tys.667 zł.

Pani Olga Pogrebniak i Pan Maciej Mormol  skarżyli się na jakość odśnieżania dróg w
gminie.

Pan Wójt udzielił wyjaśnień w tej sprawie.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej  w Mielniku z  obowiązku wpłaty  nadwyżki  środków obrotowych do budżetu
Gminy Mielnik.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(3).

Pani  Skarbnik przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmian w Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2017-2030.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 1(4).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci
szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

Pani  Olga  Pogrebniak zapytała,  czy  w  związku  z  reformą  szkolną  będą  zwolnienia
nauczycieli w naszej szkole.

Pan Sekretarz odpowiedział, że na razie raczej nie będzie zwolnień, będą prawdopodobnie
dopiero po 2019 roku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do
nowego ustroju szkolnego.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(5).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  o  uchyleniu  uchwały  w  sprawie
finansowania realizacji projektu pn.” Trylogia Park Historyczny w Mielniku”.
Poinformował,  że  w  akcie  notarialnym  jest  zapis,  że  działka  ma  być  wykorzystana  na
Trylogię.  Po  zaniechaniu  realizacji  Trylogii  musielibyśmy zapłacić  Agencji  za  działkę,  w
związku z tym zmieniamy przeznaczenie działki.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  o  uchyleniu  uchwały  w  sprawie  finansowania  realizacji  projektu  pn.”
Trylogia Park Historyczny w Mielniku”.

(w zał. na str...............prot.)

/po przerwie/

Do punktu 2.

Pan Mateusz Bukrewicz  zaproponował zwiększenie ilości worków na plastyk i szkło, bo
mieszkańcy skarżą się, że otrzymują za mało tych worków.

Pan Henryk Symonowicz poinformował, że jest problem z odbiorem worków z popiołem.
Odbierający śmieci nie chcą brać tych worków.

Pan Wójt poinformował, że w każdą środę popiół i inne rzeczy można zawieść na PSZOK na
terenie Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o realizacji zadań wynikających z
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 3.

Pan Kamil Zalewski zapytał o możliwość wykonania wjazdów na posesje w Tokarach.

Pan Wójt  odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, ponieważ jest to droga powiatowa i
gmina nie może tego sfinansować. Mieszkańcy mogą takie wjazdy wykonać na własny koszt.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  Wójta  Gminy  z  wykorzystania
funduszy sołeckich oraz realizacji inwestycji za 2016 rok.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 4.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  z  realizacji  programu
współpracy z organizacjami pozarządowymi.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 5.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  Urzędu  Gminy  z  podjętych
działań w celu pozyskania środków pozabudżetowych.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 6.

Pan Sławomir Leoniuk poruszył temat padniętych dzików.

Pan Kazimierz  Tobota zapytał  ilu  członków liczy  OSP Mielnik.  Stwierdził,  że  niedługo
może zabraknąć strażaków do obsady samochodów.

Pan Wójt  odpowiedział,  że w sprawę dzików należy zgłaszać do wojewódzkiego lekarza
weterynarii.
W sprawie strażaków nie ma wiedzy, OSP jest stowarzyszeniem, w sprawie tej należy pytać
prezesa OSP.
Poinformował,  że  zwróci  się  do  OSP Mielnik  o  przekazanie  na  rzecz  gminy  samochodu
strażackiego Nissan.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                     Krzysztof Nikitorowicz
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